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ZAPISNIK 

S 37. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

37. sjednica VMO Svilno održana je 12.06.2013. (srijeda) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nenad Antolović, predsjednik VMO 
- Veljko Baćić, zamjenik predsjednika VMO 
- Eduard Mijalić, član VMO 
- Helena Čirjak, članica VMO 
- Renato Klovar, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-     
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
Usvajanje zapisnika s 36. sjednice VMO Svilno: 

 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Pogram Birajmo najljepšu okućnicu i balkon – priprema 
2. Izgradnja sportsko rekreativnog centra na lokaciji Svilno 
3. Razno: informacije i zamolbe grañana  

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 



AD 1 
  
Predsjednik Vijeća upoznao je prisutne da je u tijeku akcija "Birajmo najljepšu okućnicu, 
balkon i prozor" u 2013. godini na području MO Svilno. Za akciju se prijavilo 15 učesnika. 
Tajnica će obići i slikati okućnice svih prijavljenih kandidata. Komisija u sastavu članova 
Vijeća MO Svilno odabrati će koje će se okućnice nagraditi. Predlaže da se dodijele 3 
nagrade za kategoriju okućnice i 2 nagrade za kategoriju balkona. Svečana podjela nagrada 
i priznanja održati će se 8. srpnja 2013. godine u dvorani Doma Svilno.  
  
 
Zaključak: 
Vijeće je navedene primilo na znanje. 
 
 
 
AD 2 
 
Tajnica je obavijestila prisutne sa dopisom odvjetnice Angelike Rajačić u kojem se traži 
podatak da li Vijeće MO Svilno planira izgradnju sportsko rekreativnog centra ispod Vijadukta 
Svilno, odnosno na na k.č. 1069 i k.č. 1070 zk. ul. 555 k.o. Pašac.  
 
  
Zaključak: 
Vijeće nema interesa niti ne planira nikakvu izgradnju na navedenim česticama budući 
su iste u privatnom vlasništvu. 
  
 
 
AD 3 
 
RAZNO 
 

1. Vijeću se obratio g. Ivica Brmalj, Svilno 83 sa zamolbom da mu se ispred ulaza u 
garažu ocrta znak zabrane parkiranja 
Zaključak: Vijeće će proslijediti zahtjev Rijeka prometu d. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

Sjednica je završila u 21:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Svilno: 

Kristina Dumić Červar Nenad Antolović 
 


